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ΠΡΟΣ: ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

                                                       
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΔΗΜΟΣ ΙΛΙΟΥ
Δ/ΝΣΗ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ
Πληροφορίες: Άννα Παπαμιχαήλ 
Δ/νση: Μπίμπιζα 1
Τ.Κ.:     131 22                                                        
ΤΗΛ:     213-20 30 188, 149
e-mail:  annapapamichail@ilion.gr 

ΘΕΜΑ:  Υλοτομία ή μη δέντρων σε διάφορα σημεία του Δήμου.

Η Διαπαραταξιακή Eπιτροπή, όπως αυτή ορίστηκε με την υπ’ αρ. 027/2024 Α.Δ.Σ., η 
οποία τροποποιήθηκε με την υπ’ αρ. 048/2025 ΑΔΣ, για να εισηγείται προς το Δ.Σ. 
την υλοτομία ή μη δέντρων για τη χρονική περίοδο από 26.01.2024 έως 30.06.2026, 
απαρτίζεται από τους Δ.Σ.: κ.κ. Γκόγκο Κωνσταντίνο, Δρακόπουλο Νικόλαο, Μπλέτσα 
Θεόδωρο, Λιόση Αθανάσιο, Γεωργοπούλου Ελένη, Χαραλαμπόπουλο Ιωάννη, Ρήγα 
Παναγιώτη και Μπατσή Χρήστο και τους υπαλλήλους του Δήμου: κα 
Δημητρακοπούλου Αγγελική, με αναπληρωτή αυτής τον κο Σκεντέρη Κωνσταντίνο, 
και κα Παπαμιχαήλ Άννα, με αναπληρώτρια αυτής την κα Ράππου Μαριάνθη.
Η επιτροπή συνεδρίασε στον 3ο όροφο του Δημαρχιακού Μεγάρου την Πέμπτη 19-
06-2025.

Παρόντες ήταν οι κ.κ. :
1. Γκόγκος Κωνσταντίνος
2. Δρακόπουλος Νικόλαος
3. Γεωργακοπούλου Ελένη
4. Χαραλαμπόπουλος Ιωάννης 
5. Λιόσης Αθανάσιος 
6. Παπαμιχαήλ Άννα 

Απόντες ήταν οι κ.κ.:
7. Μπατσής Χρήστος
8. Ρήγας Παναγιώτης 
9. Μπλέτσας Θεόδωρος
10. Δημητρακοπούλου Αγγελική

Αφού εξέτασε τα υποβληθέντα αιτήματα σχετικά με την υλοτομία ή μη δέντρων σε 
διάφορα σημεία του Δήμου (πεζοδρόμια – κοινόχρηστοι χώροι), εισηγείται προς το 
Δημοτικό συμβούλιο τη διατήρηση των δέντρων (μη υλοτομία) σε όλες τις 
παρακάτω περιπτώσεις:
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1. Αγ. Γεωργίου 95-97
Σχετική η υπ’ αριθ. πρωτ.: 18417/15-05-2025 αίτηση του κου Βγενόπουλου Νικόλαου 
με την οποία αιτείται την κοπή δέντρου ελιάς γιατί δημιουργεί πρόβλημα. Σύμφωνα 
με την αίτηση στο πεζοδρόμιο μπροστά από την οικίας του βρίσκεται ένα δέντρο 
ακριβώς δίπλα στο ρολόι της ΕΥΔΑΠ. Οι πλάκες του πεζοδρομίου έχουν ανασηκωθεί  
και είναι πιθανό να κάνουν ζημιά  στο ρολόι της ΕΥΔΑΠ ή και να το σπάσουν.
Αρμόδια υπάλληλος του δήμου μετέβη στο σημείο που βρίσκεται το εν λόγω δέντρο 
για διενέργεια αυτοψίας, επί της οδού Αγίου Γεωργίου 95-97, όπου διαπιστώθηκαν 
τα εξής: Σε πεζοδρόμιο πλάτους 1,50 μ. περίπου φύεται ένα ελαιόδεντρο πλούσιας 
βλαστικής ανάπτυξης και ύψους 5-7 μέτρων. Το δέντρο είναι ευθυτενές, με 
περίμετρο κορμού 1,60 μ. περίπου. Φύεται ακριβώς δίπλα από ρολόι της ΕΥΔΑΠ και 
μπροστά στην πόρτα εισόδου της οικίας. Ο κορμός του έχει καλύψει μεγάλο μέρος 
της επιφάνειας του πεζοδρομίου.
Μακροσκοπικά, η κατάσταση της υγείας του κρίθηκε καλή, χωρίς ανησυχητικά 
ευρήματα. 
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Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας υπόψη τους λόγους για τους 
οποίους αιτείται την υλοτομία του δέντρου, εισηγείται ομόφωνα στο Δημοτικό 
Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά τη διατήρηση (μη υλοτομία) αυτού καθώς 
μακροσκοπικά η κατάσταση της υγείας του κρίνεται καλή. Προτείνεται όπως η 
αρμόδια υπηρεσία (Τμήμα εφαρμογών πρασίνου) προβεί στις απαραίτητες 
καλλιεργητικές φροντίδες για την διαμόρφωση της κόμης του χαμηλά, προκειμένου 
να υπάρχει ελεύθερη πρόσβαση των κατοίκων στην οικία.

2. Ζίτσης 80
Σχετική  η υπ’ αρ. πρωτ. 20088/26-05-2025 αίτηση της κας Τογκαρίδου Φωτεινής, με 
την οποία αιτείται την υλοτομία δύο δέντρων γιατί δημιουργούν πρόβλημα. Όπως 
αναφέρεται στην αίτηση, στο πεζοδρόμιο βρίσκονται 2 δέντρα που ενοχλούν την 
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διάβαση πεζών και που αποτελούν εστία μόλυνσης. Η οικία της κας Τογκαρίδου 
βρίσκεται στην οδό Ζίτσης 82.
Αρμόδια υπάλληλος του δήμου μετέβη στο σημείο που βρίσκονται τα εν λόγω 
δέντρα, επί της οδού Ζίτσης 80, όπου διαπιστώθηκαν τα εξής: Σε πεζοδρόμιο 
πλάτους  1, 5 μ. περίπου φύονται δύο δέντρα (λιγούστρα). Τα δέντρα είναι ευθυτενή, 
μεγάλου ύψους, πλούσιας βλαστικής ανάπτυξης και με περίμετρο κορμών 0,7μ. και 
0,58μ. περίπου. Μακροσκοπικά, η κατάσταση υγείας των δέντρων κρίθηκε καλή, 
χωρίς κάποιο ανησυχητικό εύρημα. Στο αριστερό δέντρο σημειώθηκαν κάποια  
ευρήματα που χρήζουν περαιτέρω παρακολούθησης για την επιβεβαίωσή τους. 
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Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας υπόψη τους λόγους για τους 
οποίους αιτείται την υλοτομία των δέντρων, εισηγείται ομόφωνα στο Δημοτικό 
Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά τη διατήρηση (μη υλοτομία) αυτών καθώς 
μακροσκοπικά, η κατάσταση υγείας των δέντρων κρίθηκε καλή, χωρίς κάποιο 
ανησυχητικό εύρημα. Προτείνεται η παρακολούθηση του αριστερού δέντρου σε 
ετήσια βάση από τις αρμόδιες υπηρεσίες.

3. Έκτορος 137
Σχετική  η υπ’ αρ. πρωτ. 20894/30-05-2025 αίτηση του κου Πεταλά Κωνσταντίνου, με 
την οποία αιτείται την υλοτομία ενός δέντρου γιατί δημιουργεί πρόβλημα. Όπως 
αναφέρεται στην αίτηση, το δέντρο έχει ξεκινήσει και έχει χαλάσει το πεζοδρόμιο.

Αρμόδια υπάλληλος του δήμου μετέβη στο σημείο που βρίσκεται το εν λόγω δέντρο 
επί της οδού Έκτορος 137, όπου διαπιστώθηκαν τα εξής: Σε πεζοδρόμιο πλάτους  
1,30 μ. περίπου φύεται ένα ελαιόδεντρο. Το δέντρο  έχει υποστεί αυστηρό κλάδεμα 
σε ύψος περίπου 2μ. Είναι ευθυτενές, με περίμετρο κορμού 1,30μ. περίπου. Το 
δέντρο φαίνεται μεγάλης ζωτικότητας, ενώ ο λαιμός του είναι πεπλατυσμένος, με 
αποτέλεσμα να έχουν προκληθεί ζημιές στο πεζοδρόμιο.
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Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας υπόψη τους λόγους για τους 
οποίους αιτείται την υλοτομία του δέντρου, εισηγείται ομόφωνα στο Δημοτικό 
Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά τη διατήρηση (μη υλοτομία) αυτού καθώς 
μακροσκοπικά η κατάσταση της υγείας του κρίνεται καλή. Σε ότι αφορά στο 
πεζοδρόμιο, αυτό θα πρέπει να εξεταστεί από την αρμόδια υπηρεσία.

4. Αωού 58
Σχετική  η υπ’ αρ. πρωτ. 19661/22-05-2025 αίτηση της κας Λάβδα Σταυρούλας με την 
οποία αιτείται την υλοτομία ενός δέντρου λόγω πρόκλησης ζημιών στο πεζοδρόμιο.

Αρμόδια υπάλληλος του δήμου μετέβη στο σημείο που βρίσκεται το εν λόγω δέντρο 
επί της οδού Αωού 58, όπου διαπιστώθηκαν τα εξής: Σε πεζοδρόμιο πλάτους  0,90 μ. 
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περίπου φύεται ένα δέντρο νεραντζιάς. Το δέντρο είναι ευθυτενές, με περίμετρο 
κορμού 0,37μ. περίπου. Είναι πλούσιας βλαστικής ανάπτυξης και ύψους 6μ. 
περίπου. Μακροσκοπικά, η υγεία του κρίνεται αρκετά καλή χωρίς σημάδια σήψης ή 
ασθένειας.

Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας υπόψη τους λόγους για τους 
οποίους αιτείται την υλοτομία του δέντρου, εισηγείται ομόφωνα στο Δημοτικό 
Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά τη διατήρηση (μη υλοτομία) αυτού καθώς 
μακροσκοπικά το δέντρο δεν παρουσιάζει κανένα ανησυχητικό εύρημα και η 
κατάσταση της υγείας του κρίνεται αρκετά καλή.
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5. Κυλλήνης 3
Σχετική  η υπ’ αρ. πρωτ. 22606/11-06-2025 αίτηση του κου Παππά Δημητρίου με την 
οποία αιτείται την κοπή ή κλάδεμα ενός ελαιόδεντρου που βρίσκεται μπροστά από 
την οικία της μητέρας του Παππά Αικατερίνης.

Αρμόδια υπάλληλος του δήμου μετέβη την Παρασκευή 13-06-2025 στο σημείο που 
βρίσκεται το εν λόγω δέντρο, στον πεζόδρομο της οδού Κυλλήνης στο νούμερο 3, 
όπου διαπιστώθηκαν τα εξής: Επί του πεζοδρόμου και μπροστά από την οικία 
φύονται 3 ελαιόδεντρα μεγάλου ύψους και πλούσιας βλαστικής ανάπτυξης. Τα 
δέντρα είναι ευθυτενή και μακροσκοπικά η κατάσταση της υγείας τους κρίθηκε καλή.
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Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας υπόψη τους λόγους για τους 
οποίους αιτείται την υλοτομία του δέντρου, εισηγείται ομόφωνα στο Δημοτικό 
Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά τη διατήρηση (μη υλοτομία) αυτού καθώς 
μακροσκοπικά η κατάσταση της υγείας του κρίνεται καλή. Προτείνεται όπως η 
αρμόδια υπηρεσία (Τμήμα εφαρμογών πρασίνου) προβεί στις απαραίτητες 
καλλιεργητικές φροντίδες των δέντρων για την διαμόρφωση της κόμης τους.

Ο Αντιδήμαρχος Περιβάλλοντος, 
Κλιματικής Αλλαγής και Ενεργειακής 

Μετάβασης

Νικόλαος Δρακόπουλος
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